
Gemeenteraad Gooise Meren 
Schriftelijke vragen ex. artikel 33 Reglement van Orde 

 

Opvattingen van het college of burgemeester ex. artikel 33 Reglement van Orde. De griffie zorgt voor verspreiding. 

Beantwoording volgt zo snel mogelijk en in ieder geval binnen 4 weken. 
 
 
Naam en fractie: Erik Pieter Vlaanderen/Vera van Etten, Goois Democratisch Platform 

Datum indiening: 23 februari 2022 

Datum antwoord: 29 maart 2022 

Onderwerp: opruimen van omgewaaide bomen, takken en overige schade door de 
stormen van 19, 20 en 21 februari jl. i.h.b. 

 
Inleiding 
De stormen van 19, 20 en 21 februari jl hebben voor veel heel en half omgewaaide bomen en los slingerende takken gezorgd. 
(naar schatting 60 omgewaaide bomen ) op zowel op privé - als openbaar terrein. Hout is een kostbaar product. Het lijkt erop 
dat de gemeente ervoor kiest om het meeste te laten verwerken voor de biomassa industrie terwijl het ook hergebruikt kan 
worden? Het college geeft aan dat de gemeente de bomen die op de weggevallen zijn en de eventuele particuliere bomen die 
op de weg gevallen zijn zal opruimen.  
 
Vraag 1 
Wat gebeurt er met het opgeruimde hout?  
 
Antwoord 
Het opgeruimde hout wordt voor het grootste deel afgevoerd naar de regionale contractpartij Den Oude in Muiderberg. Deze 
zorgt dat er grondstoffen van worden gemaakt. O.a. voor spaanplaat, compost en biomassa. 
  
Vraag 2 
Welke financiële consequenties zitten eraan het opruimen van dit hout?  
 
Antwoord 
Voor versnipperd hout en stamhout van 20-60 cm wordt er een vergoeding gegeven. Ander materiaal kost de gemeente 
stortkosten.  
 
Vraag 3 
Wordt de mogelijke opbrengst bij hergebruik meegenomen bij de keuzes? En hoe komt het college aan de informatie over 
deze opbrengsten? 
 
Antwoord 
Bij de regionale aanbesteding is rekening gehouden met de opbrengst zowel financieel als qua duurzaamheid. 
 
Vraag 4 
Houdt het college rekening met de mogelijkheid om het hout te hergebruiken voor bankjes, speel toestellen e.d. ? 
 
Antwoord 
Ja wanneer mogelijk wordt hout in de gemeente hergebruikt. Dit is in het verleden al meerdere malen gebeurd. Niet al het 
vrijkomende hout is echter van voldoende kwaliteit om her te gebruiken. Vrijkomend hout moeten we direct kunnen 
bestemmen omdat de gemeente niet beschikt over depotruimte.  
 
Vraag 5 
En zo ja heeft hergebruik de prioriteit? 
 
Antwoord 
Ja hergebruik heeft de voorkeur. Zie ook vraag 4. 
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Vraag 6 
Hoe kan het dat gemeente werkers aangeven de takken uit de bomen die staan op privé terrein, maar wel gevallen zijn op 
openbaar terrein niet opgeruimd worden en er zelfs aangeven wordt aan de bewoner dat dit niet de taak van de gemeente is , 
maar dat de bewoner dit zelf moet regelen en wel binnen vijf dagen.  
 
Antwoord 
Voor bomen die op privégrond staan is de eigenaar verantwoordelijk. Ook de afvoer van privéhout is de verantwoordelijkheid 
van de eigenaar. Deze kan het door een aannemer laten verzorgen of het kosteloos aanleveren bij de GAD. Privébomen die 
een gevaar opleveren en die niet met spoed kunnen worden weggehaald door een aannemer, worden door de brandweer of 
gemeente veiliggesteld. Ook hout dat op de openbare weg terecht komt en een probleem oplevert wordt opgeruimd door de 
gemeente.  De veiligheid staat altijd voorop. 


